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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
amely készült a 

VELENCEI -TÓ KÖRNYÉKI TÖBBCÉLÚ K ISTÉRSÉGI TÁRSULÁS 
2012. július 2-án 9:00 órakor 

a Gárdonyi Kistérségi Iroda Tárgyalótermében (Velence, Balatoni út 65.) 
megtartott soros üléséről 

 
       A Társulás Tanács tagjai részéről jelen vannak:      
         

Tóth István     Gárdony Város polgármestere 
Kupi László                             Kápolnásnyék Község alpolgármestere 
Wagner Péter   Nadap Község polgármestere 
Takács János   Pákozd Község polgármestere 
Kurcz Mária   Vereb Község polgármestere 
Füzesiné Kolonics Ilona        Zichyújfalu Község polgármestere 
Cserny Vilmos              Velence Város alpolgármestere 
 
A Társulás Tanács tagjai részéről nincsenek jelen: 
dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika  Pázmánd Község polgármestere 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi   Sukoró Község polgármestere  
 
Tanácskozási joggal jelen vannak:  
Galambos Zsuzsanna   Gárdonyi Kistérségi Iroda irodavezető 
 
Meghívottak: 
Lsd. mellékelt jelenléti ív szerint 
 

         Jegyzőkönyvvezető: 
Nochtáné Sulyok Mariann                 Gárdonyi Kistérségi Iroda  

 
Tóth István köszönti az egybegyűlteket, megállapítja, hogy a tanács határozatképes.  Felkéri 
Wagner Péter, Nadap Község polgármesterét hitelesítőnek, a Tanács 7 igen szavazattal, 0 nem 
és 0 tartózkodással elfogadja a hitelesítő személyét.  
A napirendi pontokat a Tanács 7 igen és 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett 
határozathozatal nélkül elfogadta. 
 
Napirendek: 
 
1./ Tájékoztatás a MÁK 2010.évet érintő központi költségvetésből származó hozzájárulásai, 
támogatásai év végi elszámolásának szabályszerűségére vonatkozó ellenőrzésről 
Előadó: Tóth István elnök 
 
2./ Tájékoztatás a VKTKT és a társult önkormányzatok közti 2011. évi elszámolásról 
Előadó: Tóth István elnök 
 
3./Tájékoztatás a VKTKT és a társult önkormányzatok között 2012.06.20-ig történt 
befizetésekről 
Előadó: Tóth István elnök 
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4./Javaslat a 2012.évi szúnyoggyérítéshez kapcsolódó közbeszerzési eljárás lezárására 
vonatkozóan 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50 %-a 
 
5./ Javaslat a Velencei-tó Környéki Egységes  Pedagógiai Módszertani Szolgáltató Intézmény 
magasabb vezetői pályázatának eredményére vonatkozóan  
Előadó: Tóth István  elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
6./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény fűtéskorszerűsítésének pénzügyi elszámolására vonatkozóan  
Előadó: Tóth István  elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
7./ Javaslat a VI. Kistérségi Szüreti Mulatság költségeinek megosztására vonatkozóan 
Előadó: Tóth István  elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
8./ Javaslat a VEPSZ által a 2012/2013-as tanévben ellátandó gyermek- és tanuló létszámának 
jóváhagyására vonatkozóan 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50 %-a 

 
9./ Javaslat a VEPSZ 2012/2013-es tanévi pedagógus- és alkalmazotti létszámának  
meghatározására vonatkozóan 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50 %-a 
 
10./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium, Kollégium és AMI-ban  a 
2012/2013-as tanévében indítandó első osztályok számának és tanuló létszámának 
meghatározására vonatkozóan 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50 %-a 
 
11./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium, Kollégium és AMI 2012/2013-es 
tanévének pedagógus-, alkalmazotti-, tanuló- és csoportlétszámának meghatározására 
vonatkozóan 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
12./ Javaslat a VKTKT által fenntartott közoktatási intézmények 2011/12-s tanévéről szóló 
beszámolójának elfogadására vonatkozóan  
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6igen és a lakosság 50%-a 
 
13./Jelentés a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
Előadó: Galambos Zsuzsanna  irodavezető 

 
14./Tájékoztató a két ülés között történtekről 
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Előadó: Galambos Zsuzsanna  irodavezető 
 
15./ Egyebek 
 
1./ Napirendi pont 
Tájékoztatás a MÁK 2010.évet érintő központi költségvetésből származó hozzájárulásai, 
támogatásai év végi elszámolásának szabályszerűségére vonatkozó ellenőrzésről 
 
Tóth István elnök: Elnökség tárgyalta, elfogadásra javasolja. 
 
Wagner Péter a pénzügyi bizottság elnöke: Pénzügyi bizottság tárgyalta, elfogadásra 
javasolja. Felhívjuk a figyelmet a határidők betartására. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
MÁK 2010. évet érintő központi költségvetésből származó hozzájárulásai, támogatásai 
év végi elszámolásának szabályszerűségére vonatkozó ellenőrzésről szóló tájékoztatót és 
7 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett határozathozatal nélkül elfogadta. 
 
2./ Napirendi pont 
Tájékoztatás a VKTKT és a társult önkormányzatok közti 2011. évi elszámolásról 
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: A 2011. évi elszámolás egyeztetésre minden 
önkormányzat részére megküldésre került. Várjuk a visszajelzéseket, ezért nem készítettünk 
erről írásos anyagot. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
VKTKT és társult önkormányzatok közti 2011. évi elszámolásról szóló tájékoztatót és 7 
igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett határozathozatal nélkül elfogadta. 
 
3./ Napirendi pont 
Tájékoztatás a VKTKT és a társult önkormányzatok között 2012.06.20-ig történt 
befizetésekről 
 
Tóth István elnök: Javult a fizetési fegyelem. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
VKTKT és a társult önkormányzatok között 2012.06.20-ig történt befizetésekről szóló 
tájékoztatót és 7 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett határozathozatal nélkül 
elfogadta. 
 
4./ Napirendi pont 
Javaslat a 2012. évi szúnyoggyérítéshez kapcsolódó közbeszerzési eljárás lezárására 
vonatkozóan 
 
Tóth István elnök: Egy érvényes ajánlat érkezett a Gergely Air Kft-től. Az árak ismertek. 
Örülünk, hogy helyi vállalkozó nyert. Sáringer-Kenyeres Tamástól kaptam egy levelet, 
amelyben javasolta, hogy a kémiai irtást hamarosan rendeljük meg. Én még nem érzem 
annyira tragikusnak a helyzetet, bejelentés nem érkezett.  
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Wagner Péter Nadap Község polgármestere: Nadapon már vannak szúnyogok. Szerintem 
még várhatunk a gyérítéssel. Panasz esetén jelezzük az Iroda fele. 
 
Tóth István elnök: Akkor én válaszolok a szakértőnek, hogy a nagy hőségre való tekintettel 
várjunk még egy hetet a gyérítéssel. 
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: Megérkezett a szerződés a Magyar Turizmus Zrt-től. 5,5 
millió forintot kapunk, amelyet 50% önerővel ki kell egészíteni. 
 
Cserny Vilmos Velence Város alpolgármestere: Azért ne hagyjuk augusztus végére a 
gyérítést. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
2012. évi szúnyoggyérítéshez kapcsolódó közbeszerzési eljárás lezárására vonatkozó 
előterjesztést és 7 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 39/2012. (VII. 02.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a szúnyoggyérítést végző szolgáltató 
kiválasztására kiírt hirdetmény nélküli egyszerű közbeszerzési eljárást nyertesének a 
Gergely Air Kft-t nyilvánítja és felhatalmazza a Társulási Tanács elnökét a közbeszerzés 
tárgyát képező szolgáltatói szerződés aláírására 2012. 07. 13-án. 
 
Felelős: Tóth István  elnök 
              Galambos Zsuzsanna irodavezető 
  Határidő: 2012. 07. 13. 
 
5./ Napirendi pont 
Javaslat a Velencei-tó Környéki Egységes  Pedagógiai Módszertani Szolgáltató Intézmény 
magasabb vezetői pályázatának eredményére vonatkozóan  
 
Tóth István elnök: Nóra, olvastuk a pályázatodat, bizottságok tárgyalták. Láttuk a közösség 
véleményét, Ők Veled szeretnének dolgozni, ez a bizalom jele. Szeretnéd-e a pályázatodat 
szóban kiegészíteni? Nem? Akkor a jövőről szeretnénk egy pár szót hallani. 
 
Szatmáriné Mályi Nóra VEPSZ: Olyan szakmai kollégiumokban vettem részt, amelyeknek 
feladata a szakszolgálatok jövőjéről történő egyeztetés. A helyettes  
államtitkár úrral szermélyesen is beszéltem. A legutolsó információ az, hogy a 
szakszolgálatok is úgy fognak működni 2013. januártól, mint az iskolák. Ez azonban még 
nem a végleges variáció. Azaz állami fenntartásba fog kerülni. Azonban még nem tudni, hogy 
a megyei vagy a járási kormányhivatalokhoz fog-e kerülni. Az összes szakszolgálatot 
szeretnék megőrizni, mert fontos szerepet játszik a közoktatásban. A munkánkat a régióban is 
elismerik, remélem, hogy az intézmények is ragaszkodni fognak hozzánk. Ehhez kérem a 
polgármesterek segítségét. 
 
Füzesiné Kolonics Ilona az oktatási bizottság elnöke: A bizottság is tárgyalta a Nóra 
pályázatát. A bizottság is elismeréssel beszélt a szakszolgálat, benne a Nóra munkájáról. 
Elfogadásra javasoljuk a vezetői pályázatot. 
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A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Módszertani Szolgáltató Intézmény 
magasabb vezetői pályázatának eredményére vonatkozó előterjesztést és 7 igen, 0 nem 
szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 40/2012. (VII. 02.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy határozatlan időre szóló logopédus 
munkakör mellett 5 évre, 2012. július 02-2017. június 30-ig Szatmáriné Mályi Nórát  
nevezi ki magasabb vezetői megbízással a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai 
Módszertani Szolgáltató Intézmény igazgatójává. 

A Tanács felkéri az irodavezetőt  a kinevezéshez kötődő feladatok ellátásra! 
 
Felelős: Tóth István  elnök 
               Galambos Zsuzsanna irodavezető 
Határid ő: 2012. július 02. 
 
6./ Napirendi pont 
Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény fűtéskorszerűsítésének pénzügyi elszámolására 
vonatkozóan  
 
Tóth István elnök: Megvalósult a pályázat, megvalósult az összes befizetés-kiutalás, a 
műszaki átadás is megvalósult. 
 
Galambos Zsuzsanna irodavezető: Gárdony Város képviselő-testületének kell még 
határozatot hoznia a pénzügyi elszámolásról. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény fűtéskorszerűsítésének pénzügyi elszámolására  vonatkozó 
előterjesztést és 7 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 41/2012. (VII. 02.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy az alábbi tartalommal elfogadja a 
Chernel István Általános Iskola, Gimnázium, Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény fűtéskorszerűsítésének pénzügyi elszámolását:  
 

I.  Bevétel:   
  

Forrás Összege (bruttó) 
Pályázati támogatás 

  
       
19.240.000.- 

Gárdony Város 
Önkormányzata 

  5.096.400.- 

Mindösszesen 24.336.400.- 
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II.  1. Pályázatból elszámolható kiadás:  
 
Kiadás megnevezése Összege (bruttó) Ebből pályázati 

összeg (80%) 
Ebből önerő 

(20%-Gárdony) 
Fűtéskorszerűsítés 
(ALBA-FITTER Kft.)  

  

       
23.088.000.- 
(18.179.527.-Ft           
+ 27 % Áfa) 

18.470.400.- 4.617.600 

Közmunkások 
foglalkoztatása 

  962.000.-      769.600.-   192.400.- 

Mindösszesen 
felhasznált 

24.050.000.- 19.240.000.- 4.810.000.- 

Felhasználandó összeg  24.050.000.- 19.240.000.- 4.810.000.- 
Fel nem használt 
támogatás 

0.-       0.- 0.- 

    
    
 2. Pályázatból nem elszámolható kiadás (egyéb költség):  
 

 
     Kiadás megnevezése Összege (bruttó) Forrás  
Műszaki ellenőrzés 
(Bálint 2000 Bt.)  

381.000.- Ft   
(300.000.- Ft  
          + 27 % Áfa) 

Gárdony Város 
Önkormányzata  

Közbeszerzési 
feladatok  
(Grants Consulting 
Kft.) 

 508.000.- Ft  
             (400.000.-Ft  
          + 27 % Áfa) 

Gárdony Város 
Önkormányzata 

Mindösszesen  889.000.-  
                                
 
 
 

III.  1. Egyenleg Belügyminisztérium felé 
        

     Támogatási összeg  Felhasznált  Visszafizetendő   
19.240.000.- 19.240.000.- 0.- 

 
            2. Egyenleg Gárdony Város Önkormányzata felé 

               
     Átutalt összeg   Felhasznált összeg  Utalandó VKTKT 

részére 
             5.096.400.- 5.699.000.- 602.600.- 
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A Társulási Tanács felkéri az irodavezetőt, hogy 2012. július 30-ig a Belügyminisztérium 
felé az elszámolást készítse el!  Felhatalmazza az elnököt annak aláírására!   
A Társulási Tanács felkéri Gárdony Város Önkormányzatának Képviselőtestületét, 
hogy soron következő ülésén, de legkésőbb 2012. július 30-ig, az elszámolás elfogadására 
vonatkozó előterjesztést tárgyalja meg, és meghozott döntésről a határozati kivonat 
megküldésével a Társulási Tanács elnökét értesítsék!  
A Társulási Tanács felkéri Gárdony Város Önkormányzatát, hogy a VKTKT 11736082-
15592176-10080003 számú alszámlájára az elszámolásban megállapított 602.600.- Ft-ot 
2012. július 30-ig utalja át!  
 
Felelős: Tóth István  elnök 
               Galambos Zsuzsanna irodavezető 
Határid ő: 2012. július 30.        
 
7./ Napirendi pont 
Javaslat a VI. Kistérségi Szüreti Mulatság költségeinek megosztására vonatkozóan 
 
Tóth István elnök: Már két alkalommal beszéltünk róla. A kistérség 200.000,- forinttal tud 
hozzájárulni a programhoz. Közkincs Kerekasztal vezetője e-mailjét láttuk, nem volt 
szerencsés kiküldeni. Természetben tudunk még segíteni. 
 
Kurcz Mária Vereb Község polgármestere: Mi már tárgyaltunk róla. A 200.000,- forintot 
szeretettel elfogadjuk, ezt a hangosításra fogjuk fordítani. A Közkincs Kerekasztal vezetője 
illetve a Kultúrház igazgatója szeretné nevezetessé tenni az utolsó kistérségi Szüreti 
Mulatságot. Az év elején mi 540.000,- forinttal számoltunk a kistérségi települések 
befizetéseként. Egy 620-80 m2 színpadot szerettünk volna bérelni, mert ez volt a fellépők 
kérése. Pázmándi színpadot próbáljuk elkérni. A program színes és változatos lesz. A fellépők 
ingyen vállalták. Rövid szakaszon lesz csak felvonulás. Elnök Úr segítségét szeretném kérni a 
megnyitásban. Illetve szeretnénk a Közkincs Kerekasztalban közreműködők munkáját 
megköszönni, ebben is kérem Elnök Úr aktív közreműködését. Oklevelet a kistérség nevében 
adnánk, egyéb ajándék van Vereb Községnél. Szeptember 15-én lesz a rendezvény. Lesz 
főzőverseny és a falu bora verseny. Nagyobb durranásra gondoltunk, de majd a 
lehetőségekhez igazítjuk a programokat. 
 
Wagner Péter Nadap Község polgármestere: Lesz minden település részére pavilon? 
 
Kurcz Mária Vereb Község polgármestere: Ilyen mélységben nem beszéltünk róla. A 
települési Közkincs közreműködők majd egyeztetnek és eldöntik. 
 
Tóth István elnök: Gárdonynak van egy színpada, szívesen kölcsönadjuk, ha igénylik. Ki is 
viszik a helyszínre. 
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A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
VI. Kistérségi Szüreti Mulatság költségeinek megosztására vonatkozó előterjesztést és 7 
igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 42/2012. (VII. 02.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a VI. Kistérségi Szüreti Mulatságot a 
Közkincs Kerekasztal szervezésében 2012. szeptember 15-én Vereben, a Verebi Szüreti 
Nap keretében tartja meg, melyet a VKTKT bruttó 200.000.-Ft összegben támogat.  
A Tanács felkéri az irodavezetőt, hogy fenti összeg átutalásáról 2012. szeptember 15-ig 
gondoskodjon! 
 
Felelős:   Tóth István  elnök 
                 Galambos Zsuzsanna irodavezető 
 
Határid ő: 2012.09.15.  
 
8./ Napirendi pont 
Javaslat a VEPSZ által a 2012/2013-as tanévben ellátandó gyermek- és tanuló létszámának 
jóváhagyására vonatkozóan 

 
Füzesiné Kolonics Ilona az oktatási bizottság elnöke: A bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja. 
 
Tóth István elnök: Személy szerint sokallom a gyógytestnevelésre járó gyerekek számát, de 
a Nóra megnyugtatott, hogy ezek a gyerekek rendes testnevelésre is járnak, a 
gyógytestnevelés csak ráadás. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a  
VEPSZ által a 2012/2013-as tanévben ellátandó gyermek- és tanuló létszámának 
jóváhagyására vonatkozó előterjesztést és 7 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás 
mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 43/2012. (VII. 02.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a 2012/2013-as tanévében a VEPSZ 
által ellátandó gyermek-és tanulólétszámot az alábbi táblázatban foglaltak szerint 
hagyja jóvá:  
Ellátottak száma a VKTKT területén:  

Település logopédia gyógytestnevelés SNI 
Dinnyés 8 16 - 
Gárdony 74 176 25 

Kápolnásnyék 27 74 16 + 5 BTM 
Nadap 3 - - 
Pákozd 20 83 - 

Pázmánd 17 70 14 
Sukoró 12 - 3 + 3 BTM 
Velence 52 45 - 
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Vereb 8 - 9 
Zichyújfalu 9 36 1 + 3 IPR 

Összesen 230 500 79 
 
 
Ellátottak száma az ATKT területén:  
 
Település logopédia gyógytestnevelés SNI 
Adony 39 38 - 
Beloiannisz 12 - - 
Besnyő 15 - - 
Iváncsa 30 108 - 
Kulcs 36 99 8 
Perkáta 24 26 - 
Pusztaszabolcs - 65 2 
Szabadegyháza 24 - 3 
Összesen 180 336 13 
 
Besnyőn 2012. március 28-tól a gyógytestnevelés ellátás szünetel, igény esetén újra 
indítható.  
Várható létszám: 68 fő. 
 
Ellátottak száma a SZLVTKT területén:  
 
Település logopédia gyógytestnevelés SNI 
Baracska 20 - 1 
Gyúró 4 - 2 
Martonvásár 16 - - 
Tordas 16 - 1 
Összesen 56 - 4 
 
 
VEPSZ által ellátott gyerekek/tanulók összlétszáma: 
 

Mindösszesen 466 836 96 
 
 
Felelős: Tóth István elnök 
   Szatmáriné Mályi Nóra igazgató  
Határid ő: 2012. szeptember 03. 

 
9./ Napirendi pont 
Javaslat a VEPSZ 2012/2013-es tanévi pedagógus- és alkalmazotti létszámának  
meghatározására vonatkozóan 
 
Füzesiné Kolonics Ilona az oktatási bizottság elnöke: A bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja. 
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A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
VEPSZ 2012/2013-es tanévi pedagógus- és alkalmazotti létszámának  meghatározására 
vonatkozó előterjesztést és 7 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 44/2012. (VII. 02.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a 2012/2013-as tanévében a VEPSZ 
alkalmazotti  létszámát az alábbiak szerint hagyja jóvá: 
 
 
 
 

Alkalmazotti létszám : fő 
Logopédusok 14 
Gyógypedagógusok 7 
Gyógytestnevelők 11 
irodai asszisztens + technikai dolgozó 2 
Mindösszesen: 34 

 
   Felelős: 
              Tóth István  elnök  
               Szatmáriné Mályi Nóra igazgató  
 
Határid ő: 2012. szeptember 03. 
 
10./ Napirendi pont 
Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium, Kollégium és AMI-ban  a 
2012/2013-as tanévében indítandó első osztályok számának és tanuló létszámának 
meghatározására vonatkozóan 
 
Füzesiné Kolonics Ilona az oktatási bizottság elnöke: A bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
Chernel István Általános Iskola, Gimnázium, Kollégium és AMI-ban  a 2012/2013-as 
tanévében indítandó első osztályok számának és tanuló létszámának meghatározására  
vonatkozó előterjesztést és 7 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 45/2012. (VII. 02.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a 2012/2013-as tanévében induló első 
osztályok számát és – tanulólétszámát az alábbiak szerint hagyja jóvá: 
 

Intézmény   1. osztályosok 
száma  

Osztályok 
száma  

Chernel István Általános 47 fő 2 
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Iskola, Gimnázium, 
Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási 
Intézmény ( Agárd ) 
Gárdonyi Tagiskola és 
Kollégium (Gárdony)   

32 fő 2 

Fekete István Tagiskola 
(Zichyújfalu)                

12 fő 1 

Nemeskócsag Tagiskola ( 
Pákozd 

25 fő 1 

Összesen  116 fő 6 osztály 
 
 
Tanács felkéri a VKTKT fenntartásában működő nevelési-oktatási intézmények 
vezetőjét, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg, továbbá felkéri az érintett 
települések polgármestereit, hogy az elfogadott osztály számokat és tanuló létszámokat 
fogadtassák el képviselőtestületükkel és az erről szóló határozat kivonatát küldjék el a 
Gárdonyi Kistérségi iroda részére!   
 
Felelős: Tóth István  elnök 
              Csordásné Bölcsics Márta főigazgató  
              Füzesiné Kolonics Ilona polgármester  
              Takács János polgármester  
  Határidő: 2012. augusztus 31.   

 

11./ Napirendi pont 
Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium, Kollégium és AMI 2012/2013-es 
tanévének pedagógus-, alkalmazotti-, tanuló- és csoportlétszámának meghatározására 
vonatkozóan 
 
Füzesiné Kolonics Ilona az oktatási bizottság elnöke: A bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
Chernel István Általános Iskola, Gimnázium, Kollégium és AMI 2012/2013-es tanévének 
pedagógus-, alkalmazotti-, tanuló- és csoportlétszámának meghatározására vonatkozó 
előterjesztést és 7 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozza: 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 46/2012. (VII. 02.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a közoktatási törvény 102. § -nak (2) c 
) bekezdésében foglaltak szerint  a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium, 
Kollégium és AMI  2012/2013-as tanév pedagógus-, alkalmazotti és tanuló létszámait, az 
iskolai  osztályok, a napközis – és tanulószobai csoportok számát a mellékletben 
foglaltak szerint elfogadja.   
A Tanács a közoktatási törvény 102. § -nak (2) c ) bekezdésében foglaltak szerint  
engedélyezi a Gárdonyi Tagiskolának a maximális létszámtól való eltérést. 
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Tanács felkéri a főigazgatót és a tagiskola igazgatókat, hogy a szükséges intézkedéseket 
tegyék meg, továbbá felkéri az érintet települések polgármestereit, hogy az elfogadott 
létszámokat fogadtassák el a képviselőtestületükkel és az erről szóló határozat kivonatot   
küldjék meg a kistérségi iroda részére! 
 
Felelős: Tóth István  elnök 
              Csordásné Bölcsics Márta főigazgató  
              Füzesiné Kolonics Ilona polgármester  
              Takács János polgármester 
 Határidő: 2012. augusztus 31.   
 
12./ Napirendi pont 
Javaslat a VKTKT által fenntartott közoktatási intézmények 2011/12-s tanévéről szóló 
beszámolójának elfogadására vonatkozóan  
Füzesiné Kolonics Ilona az oktatási bizottság elnöke: A bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolja. Igazgató Asszony szermélyesen is elmondta a tapasztalatokat, nehézségeket. Rossz 
ez a bizonytalanság. Köszönjük a pedagógusok munkáját. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
VKTKT által fenntartott közoktatási intézmények 2011/12-s tanévéről szóló 
beszámolójának elfogadására vonatkozó előterjesztést és 7 igen, 0 nem szavazattal 0 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 
 

Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
A VKTKT 47/2012. (VII. 02.) sz. határozata 

 
A VKTKT Társulási tanácsa döntött arról, hogy  döntött arról, hogy a VKTKT 
fenntartásában működő Velencei-tó Környéki Egységes  Pedagógiai Módszertani 
Szolgáltató Intézmény és a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium, Kollégium és 
AMI 2011/2012-es  tanévéről szóló mellékelt beszámolóját elfogadja. 
 
Felelős: Tóth István elnök  
Határid ő: azonnal 
 
13./ Napirendi pont 
Jelentés a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megismerte a 
lejárt idej ű határozatok végrehajtásáról szóló jelentést és 7 igen, 0 nem szavazattal 0 
tartózkodás mellett határozathozatal nélkül elfogadta azt. 

 
14./ Napirendi pont 
Tájékoztató a két ülés között történtekről 
 
Tóth István elnök: Nálam már volt a Pro Régió Ügynökség. Elbeszélgettünk az 
elképzelésekről. Sorban felkeresik az összes érintett polgármestert. Reméljük, hogy 
valamilyen jó anyag születik. Lehet, hogy lehetőség nyílik ROP-os pályázat keretében a 
kerékpárút teljes befejezésére. Kiemelt projekt lesz. Ez sokat jelentene az egész Velencei-tó 
környékének.  
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Cserny Vilmos Velence Város alpolgármestere: Nagy igény lenne rá. Velencén sok 
bejelentés van, hogy alig lehet közlekedni a sok kerékpáros miatt. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megismerte a 
két ülés között történtekről szóló tájékoztatást és 7 igen, 0 nem szavazattal 0 tartózkodás 
mellett határozathozatal nélkül elfogadta azt. 
 
15./ Napirendi pont 
Egyebek 
 

 
Tóth István elnök: Köszönöm mindenkinek a megjelenést és az érdemi munkát. 

 
 
 

k.m.f. 
 

 Tóth István     Galambos Zsuzsanna 
   Elnök      Irodavezető 
 
 
 
Jegyzőkönyvet készítette: Nochtáné Sulyok Mariann 
 
 
 
 
Jegyzőkönyvet hitelesítette:   Wagner Péter 
              Nadap Község polgármestere 
 


